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 Verslag van de Vergadering  
Bestuursorgaan 

 
 

Gent, 12/04/2023 

Secr. PFV PC Verslag BO 02/2023 

 

Op woensdag 12 april 2023 om 19:30 uur op PC Verbroedering 

 

°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°° 

Aanwezig:  

De bestuurders: Alain Garnier (voorzitter) – Rudi Vansnick (sportief directeur) – Peter Crauwels 

(administratief directeur/penningmeester) - Gino Segers – Jean-Paul Hombroeckx – Gunther Vanden 

Eynde – Dirk De Valck – Guido Schoevaerts 

 

De waarnemers: Griet Tessier – Vercruysse Erik 

 

Het secretariaat: Heidi De Poorter – Tim Pennoit 

 

D A G O R D E 

 

1. Verwelkoming door de voorzitter 

Het BO zet ter gelegenheid van de ‘dag van de administratief medewerker’ zowel Heidi als Tim in de 

bloemetjes. Eveneens werd Elsie bedankt voor de goede ontvangst op PC Verbroedering. 

 

2. Goedkeuring verslagen  

• BO 01/23 van 16/03/2023 

De opmerkingen werden per mail doorgestuurd, aangepast door Heidi en daarna verzonden naar de 

provincies en de clubs. 

Rudi vraagt zich af of de tuchtzaken steeds vermeld moeten worden in het verslag. Dit is toch wel 

belangrijk om de provincies en de clubs in te lichten zodat ze geen geschorste spelers laten deelnemen 

aan de PFV-organisaties.  

 

• Provinciale raden: 

De verslagen van de provinciale vergaderingen worden steeds doorgestuurd naar leden van het BO. Er 

werden geen opmerkingen genoteerd op deze verslagen. 

  

De verslagen worden unaniem goedgekeurd 

 

3. Briefwisseling: 

• Bestuurswissel: 

KPC Alosta gaf een wijziging door binnen haar bestuur. Voortaan zal Jesper Hubrechts de taak van 

secretaris op zich nemen. 

 

• Nieuwe clubs: 

Er zijn 2 clubs die zich willen aansluiten bij de PFV: 

- PC Molenzicht (WVL), Griet zal dit weekend aanwezig zijn op de opening. 

- PC Pastermunte (VBBH) 

 

PC De Oosthoek (WVL) heeft eveneens de documenten in orde gebracht. Ze zullen vanaf dit jaar op de 

terreinen van Jeanne d’Arc spelen. 
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• Vrijheidsaanvragen: 

Voorlopig werden 252 vrijheidsaanvragen ontvangen. Dat is een heel aantal minder dan vorig jaar. Heidi 

zal de leden van het BO en de provincies verder op de hoogte houden van de ontvangen documenten. 

 

Regelmatig houden clubs de vrijheidsaanvraag van spelers tegen bij geschillen. De PFV krijgt dan de 

vraag om tussen te komen. Bij nazicht in het decreet van de niet-betaalde sportbeoefenaar blijkt dat 

clubs nooit een vrijheidsaanvraag kunnen tegenhouden. Bij dergelijke geschillen kan enkel een 

procedure gestart worden bij de burgerlijke rechtbank. Verdere info is te vinden in het decreet op pagina 

1, onder hoofdstuk 2: De vrijheidsregeling - Art. 3. Paragraaf 1. 

 

4. Algemene werking: 

• Think tank project voorzitter: 

Alain werkt tegen volgende vergadering een voorstel uit om een think-tank op te richten. 

 

• S2C: 

Alain werd 2 weken geleden door de Vlaamse Trainersschool aangesteld aan DSKO. 

De 2 data voor de cursus start2coach liggen ondertussen vast namelijk 28/10/2023 en 25/11/2023. 

Deze dagen zal geen competitie gespeeld worden om nog meer mensen te motiveren deel te nemen. 

 

Er werden ondertussen 17 mogelijke docenten aangeschreven (waarvan er 2 bereid waren om de 

cursus te geven) en 35 mensen die mogelijks interesse hebben in de opleiding. In een tweede zending 

worden nog eens een 90-tal mensen aangeschreven (de directeurs sport van de provincies en de 

sportleiders van de clubs). Ondertussen zijn er al 23 spelers die hun deelname bevestigd hebben. 

Geïnteresseerden hebben nog tot 20 april de tijd om zich aan te melden. Daarna kan bepaald worden 

waar de cursus kan doorgaan. 

 

Volgend jaar wil de PFV graag een initiatorcursus organiseren. Dit moet voor 1 juni administratief in 

orde gebracht worden. De cursus start2coach is geen voorwaarde om de initiatorcursus te volgen. 

Doch kunnen zij die de cursus S2C met succes volgden een vrijstelling krijgen voor module 1. 

Eveneens krijgen ze dan een korting op de initiatorcursus. S2C is een attest waard, de initiatorcursus 

een diploma. Voor verdere vragen kan je steeds doorverwijzen naar Alain. 

 

5. Administratie 

• Kandidaturen: 

De kandidatuur voor bestuurslid in de provincie Limburg van Ivo Maurissen is voorlopig niet terug te 

vinden. Er zal gevraagd worden om deze opnieuw binnen te sturen. Jean-Paul en Gunther nemen dit 

verder op. 

 

De kandidatuur van Jan Mannaerts (Limburg) is binnengekomen. Hij wordt aangenomen op proef. Na 

1 jaar zullen alle kandidaten beoordeeld worden. Peter maakte hiervoor al een eerste voorstel ter 

evaluatie. Uiteraard kan een provinciaal orgaan steeds een tussentijds gesprek voeren. Het BO kan/zal 

alleen een eindbeslissing nemen. 

 

• Digitalisering (website): 

Op 27 maart werden door Pascal van Netque de wachtwoorden van de mailadressen van Reinold, 

Lucien, Corey en Freija gewijzigd. Belangrijke info werd uit de mailboxen gehaald. Reinold en Lucien 

zijn op de hoogte gebracht van de inactiviteit van hun PFV-mailbox. 

 

Volgende stap is de domeinnaam pfv.be in eigen beheer krijgen. Hiervoor moet een toestemming 

aangevraagd worden om de domeinnaam over te zetten van provider A naar provider B. Rudi zal met 

DNS België contact opnemen om dit in orde te brengen. Eveneens heeft Rudi een eerste aanzet 

uitgewerkt voor een nieuwe website. Deze is gebaseerd op de website van OVL.  

In de toekomst is het belangrijk om enige uniformiteit in onze websites te stoppen dit zowel op PFV-

niveau als op het niveau van de provincies. 
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De mailadressen zullen via Netque worden overgedragen naar de nieuwe provider. Op deze manier 

hebben we een controle over onze eigen gegevens. Op 30 april loopt het contract met Netque 

(domeinnaam, provider, mailadressen,…) af. Enige spoed in deze is vereist. 

 

WVL is op dit ogenblik bezig met een nieuwe hosting. Ze bekijken zo snel mogelijk met Rudi hoe het 

nu verder moet. 

 

• Algemene Statutaire Vergadering: 

De verkregen offerte voor de Algemene Statutaire Vergadering werd ondertekend teruggestuurd naar 

Ter Elst te Edegem. De ASV van 17 februari 2024 zal er als volgt uitzien: 

o 07.00u Aankomst organisatie 

o 07.00u Ontvangst met all day coffee break buffet 

o 09.00u Aanvang meeting 

o 10.30u Koffiepauze 

o 12.00u Einde vergadering met aperitief voor alle deelnemers 

o 13.00u Einde aperitief en start 3 gangen lunch incl. bijpassende dranken 

 

Voor het menu werd volgende keuze gemaakt: 

o Voorgerecht: 

▪ Praline van gerookte zalm met vulling van Granny Smith & curry met grijze 

garnaal 

o Hoofdgerecht: 

▪ Filet van Mechelse koekoek, saus van Gouden Carolus, millefeuille van traag 

gegaard witloof met zongedroogde tomaat en pecorino, gratin 

o Dessert: 

▪ Trio van dessertjes dame blanche – tartelette framboos – tiramisu met speculoos 

 

Vandaag werd het voorschot ten bedrage van €13500,00 betaald. 

Op de ASV zullen de attesten van de S2C-deelnemers uitgereikt worden. 

 

• Nieuw soort recreantenlidmaatschap (lightversie) 

Onze koepelorganisatie VIV krijgt jaarlijks subsidies. Hiermee worden bepaalde zaken ondersteund en 

wordt het personeel betaald. Het VIV heeft altijd subsidies gekregen op basis van ons ledenaantal nl. 

>10000 leden. Voorlopig mogen we nog ons ledenbestand indienen van voor corona. Maar zoals het er 

nu uitziet, zullen we in de toekomst minder leden kunnen doorgeven wat budgettair tot verlies zal 

leiden. Binnen de recreantenwerking is er bij ons nog zeker groeimarge. Ook de Vlaamse 

Snookerfederatie zet op dit ogenblik veel in op recreatieve spelers. 

 

Griet vraagt zich af of het nodig is om 2 verschillende licenties te hebben. Vroeger waren we decretaal 

verplicht om zowel een competitieve als recreatieve activiteiten aan te bieden. Tim kijkt na of dit voor 

de OSV’s ook nog van toepassing is. 

 

Er zal een werkgroep opgericht worden met volgende personen: Guido (VBBH), Griet (WVL), Nicole 

(ANT), Bo (OVL), nog iemand van Limburg. Zij krijgen de opdracht om binnen een 2-tal maanden 

een voorstel op tafel te leggen. Rekening houdend met: 

- Groei in ledenaantal (+10000 leden op VIV-niveau) 

- Kans dat competitieve spelers overstappen naar recreatief 

- Meer recreantentornooien waar geen competitieve spelers worden op toegelaten 

- Kan men aansluiten bij de PFV zonder lid te zijn van een club? 

- Voldoende verschil tussen recreant ligt (steunkaart) / recreant / competitief 

- Wat met verzekeringspolis? 

- … 
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• Beter bestuur: opvolging en quick wins: 

Jean-Paul heeft het document reeds doorgenomen en wil zich wel engageren om dit verder op te volgen. 

Er zijn al heel wat zaken beschikbaar maar deze documenten moeten nog gepubliceerd worden. Zo 

zullen vanaf nu de volledige verslagen van het BO (met uitzondering van het tuchtgedeelte) online 

geplaatst worden. 

 

6. Sport 

• Maand van de sportclub: 

De PFV heeft zich bij de Vlaamse Sportfederatie ingeschreven voor de maand van de sportclub. Deze 

zal georganiseerd worden in de maand september. 

In de week van 17 april zullen de clubs en provincies een informatiebrief ontvangen vanuit het 

secretariaat. Clubs die zich inschrijven voor 1 juli hebben recht op promotiemateriaal en een 

gepersonaliseerd spandoek. Clubs die zich daarna inschrijven maar voor 1 september krijgen enkel het 

promotiemateriaal. Ingeschreven clubs komen op website van Sport Vlaanderen en de PFV te staan. 

 

Activiteiten kunnen heel eenvoudig zijn: 

- Vriendjesdag 

- Grootouder/ kleinkinddag 

- Mêlee waar iedereen mag aan deelnemen 

- Opendeurdag 

- Vlaamse kermis 

- Pannenkoekenslag 

- Vrij tornooi 

- … 

 

Motiveren van onze clubs om hieraan deel te nemen is essentieel! De provincies kunnen hier zeker toe 

bijdragen. 

 

• Lijst sportactiviteiten voor minister van sport: 

Vanuit het ministerie van sport werd de vraag gesteld om activiteiten op te lijsten waar de minister een 

bezoek zou kunnen brengen. Rudi deed al een eerste aanzet van een beschrijvend document. De lijst 

met effectieve data zal worden afgewerkt en doorgestuurd naar het kabinet. Op deze lijst moeten zeker 

de jeugdactiviteiten centraal staan. 

Het beschrijvend document zal eveneens verwerkt worden in het nieuwe info-bundeltje voor 

kandidaat- clubs. 

 

• Eindronde (resultaten/ reeksindeling): 

Op de eindronde kwam Kerkom met 4 spelers opdagen. Dit kan gelijkgesteld worden aan een forfait. 

Kerkom krijgt een boete van €100 aan de federatie (en €100 aan de benadeelde club). 

 

Volgende ploegen hebben zich geplaatst via de eindronde: Nieuwpoortse PC, PC Chapoo en Putse PC. 

Zij zullen de 2e Vlaamse afdeling vervoegen. Tim heeft de definitieve reeksindeling vandaag 

doorgestuurd naar de leden van het BO. 

Reeksen zien er als volgt uit: 

- 1e nationale: KPC Schorpioen, PC Chapoo, PC Sint-Truiden en KPC Alosta 

- 2e Nationale: PC De Gulden Kamer, PC Lier, PC Reynaert en PC Esseghem 

- 1e Vlaamse: PC Olympia, PC Beersel PC Dilbeek, PC Zig Zag, PC Boekt, PC Moeskroen, PC 

Okapi, PC Lint, KPC Schorpioen, PC Reynaert 

- 2e Vlaamse: PC Verbroedering, PC Lier, KP Mistral, PC De Zeemeermin, PC HAP OKA 

ASSE, PC Hemelhof, PC Haeseveld, Nieuwpoortse PC, PC Chapoo en Putse PC 

 

Damesreeks is op inschrijving en ploegen kunnen als volgt samengesteld worden: volledig vanuit één 

club of vanuit verschillende clubs binnen eenzelfde provincie. Als dames uit verschillende clubs 

samengesteld worden, spelen ze steeds op dezelfde locatie. 
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Vanuit het secretariaat zal volgende week een inschrijvingsformulier verstuurd worden. Hierop 

kunnen clubs hun voorkeurdag (zaterdag of zondag) aanduiden. Het aanvangsuur ligt vast op 14u00. 

Indien club een ander aanvangsuur wil, moet dit in overeenstemming met de tegenpartij en daarna ter 

bevestiging aan de PFV.    

 

• Kampioenschappen: poulesysteem verduidelijking: 

In het verleden werd op de Vlaamse kampioenschappen gebruik gemaakt van een Excel-bestand dat 

Jean Boumans had ontwikkeld. Dit werd verder verfijnd door Gunther. De Vlaamse 

kampioenschappen worden zeker met dit programma afgewerkt. Op het PKD zullen sommige 

provincies het nieuwe bestand testen. Wanneer de laatste aanpassingen zijn doorgevoerd zal dit verder 

verspreid worden naar alle provincies. 

 

Belangrijk: bij de trekking aan de start van het kampioenschap zorgen we ervoor dat maximum 2 

ploegen van dezelfde club in eenzelfde poule zitten. 

 

• Reglementen provinciale tornooien: 

Het BO is van mening dat elke club zijn eigen reglement moet kunnen opmaken. Om clubs te 

ondersteunen zal Rudi een beknopt basisreglement opstellen. Deze zal op de website geplaatst worden. 

Clubs kunnen deze dan naar believen aanpassen. Daarna worden de reglementen naar de betreffende 

provincie gestuurd ter controle en goedkeuring. 

 

• Reglement WC 2023-2024: 

Het reglement van de komende wintercompetitie zal op enkele punten aangepast worden. 

- De regel om 2 keer een recreant te laten spelen in competitie is positief onthaald. Er zijn een 

100-tal mensen die tijdens de competitie de overstap maakten van recreant naar competitief. 

Het BO zal deze regel definitief opnemen in het reglement. De uitzondering dat dit enkel tijdens 

de thuiswedstrijden kan, zal vervallen. Een recreant kan dus zowel bij de uit- als 

thuiswedstrijden deelnemen (2 keer in totaal).  

- Addendum in verband met cumulatie tussen nationale en eerste Vlaamse blijft behouden. 

- Addendum met betrekking tot uitzondering dat doelkogeltje tot aan de zijlijn mag geworpen 

worden, zal ingesloten worden in het reglement. 

- Alles wat te maken heeft met energiemaatregelen valt vanaf volgend jaar weg. 

- De sancties verbonden aan terugtrekken uit de competitie en forfait geven, zal worden 

gespecifieerd. Bij terugtrekken uit competitie voor aanvang van competitie zal de betrokken 

club 2 jaar niet toegelaten worden in de Vlaamse competitie. Bij een algemeen forfait tijdens de 

competitie zal de betrokken ploeg 3 jaar niet toegelaten worden in de Vlaamse competitie. 

- De regel dat als een club 2 ploegen heeft in de All-cat competitie verplicht is om deel te nemen 

aan de PIB zal eveneens van toepassing zijn in de 50+ competitie. Er zal hierdoor een aanpassing 

moeten gebeuren in de reglementen van de kampioenschappen aangaande de leeftijdsgrens. 

 

Ook voor het reglement van de eindronde komen er enkele wijzigingen: 

- Een ploeg die geselecteerd is voor de eindronde en niet komt opdagen of niet voldoende spelers 

ter beschikking heeft, zal gesanctioneerd worden op basis van artikel 7.5.1. 

- Enkel provinciale spelers (titularissen) mogen aantreden aan de eindronde. Vroeger was het de 

regel dat diegene die aantraden in de eindronde, met 6 spelers moesten aantreden in de Vlaamse 

competitie. Dit is al enkele jaren weggevallen. 

 

7. Financiën 

• Boekhoudkantoor (opvolging): 

SBB werd op de hoogte gebracht van het feit dat we niet ingaan op hun voorstel. Op dit ogenblik 

zoeken we naar een opvolger voor SBB. Dit samen met het VIV en de Vlaamse Snookerfederatie. 

 

• Financieel kwartaaloverzicht: 

De leden van het BO kregen een proef- en saldibalans. Hier kwamen geen opmerkingen/ vragen over. 

Het BO wenst Heidi te bedanken voor het correct bijhouden van onze boekhouding. 
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Als we de budgetten vergelijken met de werkelijke inkomsten en uitgaven, kunnen we vaststellen dat 

we voorlopig op een financieel goed spoor zitten. 

 

• Toezicht rekeningen: 

Heidi zal bij KBC navragen wie op welke rekeningen zicht heeft. 

 

8. Scheidsrechterscommissie 

• Bestuur scheidsrechters: 

De afgelopen weken was er wat ruis op de lijn tussen Johan Vlamir en het BO. Dit als gevolg van de 

uitspraak van de Erejury en de daaropvolgende procedure/ communicatie. Bij een volgende 

gelegenheid zullen we Johan zeker uitnodigen op de vergadering van het BO. Gino en Rudi nemen 

met Johan contact op om bepaalde zaken recht te zetten. 

 

Er werd nog geen vergadering belegd om de Vlaamse en Nationale kampioenschappen te bemannen. 

Rudi stelt voor om op 20 april een digitale vergadering te beleggen met de Vlaamse en nationale 

scheidsrechters en de voorzitters van de provinciale scheidsrechterscommissie. 

 

Een geschorste scheidsrechter zal opnieuw examen moeten afleggen omdat hij 2 jaar geen officiële 

kampioenschappen / tornooien heeft gedaan. 

 

• Kledij: 

Er zal bovenkledij worden besteld voor de actieve scheidsrechters. Broeken kunnen eventueel door de 

provincie worden aangekocht. 

 

• RIO scheidrechters: 

RIO van de scheidsrechters zal opnieuw moeten bekeken worden. 

 

• Evaluatiecommissie: 

De evaluatiecommissie moet terug op de rails gebracht worden. 

 

9. Tucht- en Beroepscommissie 

• Effectieve schorsingen: 

- PEERS Geert – pc Maaseik – lic. Nr. 08782 

Een schorsing van 7 jaren en een geldboete van € 500,00 met ingang op 01.07.2017 om te 

eindigen op 30.06.2024. 

Geldboete betaald op 23/11/2022. 

 

- Clint Thielemans-PC Verbroedering-lic.Nr: 06256 

Effectieve schorsing van 4 jaar en 4 jaar voorwaardelijke schorsing voor een periode van 8 jaar 

met ingang van 1 mei 2018. 

 

- Maxime De Moor: PC Haeseveld-lic.nr: 18292 

Een schorsing van 2 maanden en een geldboete van €75 

Boete wordt voorwaardelijk geschorst.  

 

- Callens Sébastien: PC Verbroedering-lic.nr: 09664 

Een schorsing van 24 maanden, waarvan 20 maanden met uitstel gedurende een periode van 2 

jaar. Schorsing gaat in op 18/2/2023 om te eindigen op 18/06/2023. 

Licentie is binnengekomen op 11/4/2023, kosten betaald op 10/4/2023. 

 

- Vanhoutte Kevin: PC Verbroedering-lic.nr: 21188 

Een schorsing van 2 maanden, waarvan 1 maand met uitstel gedurende een periode van 2 jaar. 

Schorsing gaat in op 18/2/2023 om te eindigen op 18/03/2023. 

Licentie is binnengekomen op 12/4/2023, kosten betaald op 10/04/2023. 
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• Schorsing is verlopen maar kosten en/of boete werden niet betaald (personen blijven geschorst tot 

bij betaling van kosten en boete): 

- Uitspraak van 17/10/2018: Maxime De Moor: een verwittiging geven en hem duidelijk te zeggen 

dat hij zijn gedrag moet in de hand houden. Hem geen verdere sancties opteleggen. 

 

- ENA Lino – pc Eisden – lic. Nr. 10577 is momenteel geen lid meer 

2 jaar effectief waarvan 1 jaar met uitstel gedurende 2 jaar en een boete van € 150,00 vanaf 

15/04/2016 t/m 14/4/2017.  

 

- Adams Alain-PC Pannebolletje-lic.nr: 17329 

Schorsing van 9 maanden effectief met ingang vanaf 01.08.2018 om te eindigen op 30.04.2019 

en tot een geldboete van €300. 

Ingeleverd op 20/8/2018. 

 

- PEERS Geert – PC Maaseik – lic. Nr. 08782 is ondertussen opnieuw lid (30/10/2019) 

  Gezien zijn houding SCHORSING IS DOORGEGEVEN en is geldig VOOR HEEL EUROPA 

Schorsing van 8 maanden en in toepassing van art. 72 van het tuchtreglement gebracht op 16 

maanden, waarvan 8 maanden met uitstel gedurende 2 jaar en tot een geldboete van € 75,00 

vanaf 01/10/2016 t/m 31/05/2017.  

  Schorsing gestopt, licentie staat op “afgelopen”. 

  Boete betaald op 23/11/2022. 

 

• Bijkomende vragen: 

- Clint Thielemans: 

Clint is ingeschreven voor PFV Beach Petanque. Wat doen we hiermee? Omdat het onder de 

PFV-vlag wordt georganiseerd en zijn boete nog niet betaald werd, kan hij niet deelnemen. 

Wanneer hij zijn boete wel betaald tegen die termijn, kan hij wel deelnemen. 

 

- Adams Alain: 

Vraagt via de provincie een afbetalingsplan voor zijn boete. Het BO kan hier geen beslissing in 

nemen omdat er geen officiële aanvraag werd gesteld en omdat een afbetaling niet voorzien is 

in de reglementen. 

 

- Peers Geert: 

Gratie en strafvermindering werd aangevraagd door Geert Peers en onderzocht door de 

tuchtcommissie. Hij voldoet niet aan de voorwaarden om in aanmerking te komen voor gratie 

noch strafvermindering. 

 

10. Allerlei 

• BPF: statuten, Intern Reglement, Selectie: 

Rudi heeft een document opgemaakt om een selectiestructuur op poten te zetten voor de BPF. De 

manier van selecteren, coachen en evalueren moet wat de PFV betreft veel transparanter. 

 

Statuten werden opgemaakt en doorgestuurd naar de FBFP. Zij keurden dit goed. Volgende week 

kunnen we afkloppen zodat deze kunnen neergelegd worden. 

 

Het Intern reglement werd opgesteld maar moet nog verder besproken worden op koepelniveau. Elke 

vergadering moet een proef- en saldibalans voorgelegd worden. 

 

Jaarafrekening zou afgewerkt kunnen worden. We vragen om alles af te ronden tegen de vergadering 

van dinsdag 18 april. We vroegen om de jaarrekeningen van 2020-2021-2022 laten controleren door 

boekhoudkantoor zodat we met een propere lei kunnen starten. 
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• Stand van zaken provincies: 

Vanuit WVL is er een grote bestelling voor kledij gedaan bij Field. Zij zullen provinciale 

kampioenstruien uitreiken. Als dergelijke bestellingen geplaatst worden, kan dit best even besproken 

worden met de andere provincies. De vertegenwoordigers laten weten dat ze zich lieten meeslepen 

door enthousiasme. 

 

• Kledij: 

Er moet Vlaamse kledij besteld worden voor de nieuwe bestuurders (wit hemd en sport-outfit). Heidi 

gaat de witte hemden opvolgen, Tim gaat dit voor Field opvolgen. 

 

11. Rondvraag provincies 

• Alain: Vraagt aan Dirk hoe de Paasstage is verlopen. Heel positief verlopen. Vrijdag werden de 

spelers en begeleiders geëvalueerd. Er waren enkele storende factoren maar dit zal in de toekomst 

uitgeklaard worden. François wil dit zeker verder blijven doen en wil zelfs meer doen voor de PFV 

bv. tijdens een Vlaamse jeugdtraining, workshop voor initiators en S2C. Enkele spelers zijn positief 

geëvolueerd en als WK-materiaal bevonden: Yorben, Mats. 

Kendra, Stephanie hebben zeker een evolutie doorgemaakt. Ateliers zijn zeer goed afgewerkt. 

Wedstrijdsituaties en mentale weerbaarheid is iets waar nog verder aan gewerkt moet worden. 

Dirk zal dit nog verder op papier zetten. Dit alles zal verder besproken worden op de 

jeugdcommissie. 

 

• Rudi: / 

 

• Peter: Bedanking Tim voor het prachtige magazine. Vraag aan de provincies om mee te schrijven. 

 

• Gino: / 

 

• Jean-Paul: Zal niet aanwezig kunnen zijn op de fysieke vergadering van het VIV. Indien de 

vergadering digitaal doorgaat, kan hij wel deelnemen. 

 

• Gunther: / 

 

• Dirk: De spelers die transfereren naar de Waalse Federatie kunnen nog deelnemen aan het VKJ. 

Hun licentie is namelijk nog geldig tot 30/04. 

 

• Guido: Sommige mensen lopen rond met een vest van de BPF. Deze zijn na het WK verkocht 

geweest.  

 

• Griet: Zijn recreanten verzekerd? Recreanten genieten inderdaad van de verzekering van de PFV. 

Zowel competitieve als recreatieve leden genieten van dezelfde polis. Mag dit gecommuniceerd 

worden? Ja, mag doorgegeven worden aan de leden en gepubliceerd worden op de provinciale 

websites. Heidi zal alle verzekeringspolissen doorsturen naar de bestuurders. 

 

Griet vraagt om sneller te communiceren naar ouders en verantwoordelijke jeugd bij onvolledige 

ploegen. 

 

• Erik: Hoeveel mensen van WVL worden verwacht op de Sportzomer? 4 à 5-tal mensen zou 

voldoende moeten zijn. Bij de lijst met mensen komt Heidi, Tim en Mariska bij. Eventueel wil WVL 

wat extra mensen voorzien. 

 

Erik zal aanwezig zijn op de ASV van de VIV. 

 

• Heidi: Wil Peter bedanken voor het verslag van vandaag. Enkele licenties zijn reeds afgedrukt.   
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• Tim: Er kwamen 2 uitnodigingen voor een uitzending binnen nl voor Aumale (1 mei) 2 tripletten 

heren en coach en Blangy 1 triplet heren, 1 triplet dames en coach. 

Aumale: 

o Ploeg die zal deelnemen aan het EK veteranen: Harry De Groof, Tony De Groof, Paul 

Verplancke en Noel Kempeneers en als coach Danny Debouge. 

o Vlaams kampioen: PC Esseghem mag 3 spelers aanduiden (Danny Debouge als coach) 

Blangy:  

o Winnaars VKT-heren en winnaars VKT-Dames, indien winnaars niet kunnen gaat de 

2e ploeg. Er zal voor het PKT een affiche gemaakt worden met de aankondiging.  Rudi 

zal dit op zich nemen en doorsturen naar de provincies. Rudi zal delegatieleider/coach 

zijn. 

 

Vrijdag vertrekt de PFV-reis naar Kreta. Er wordt een budget van €3/pp voorzien voor de 

delegatieleider om prijzen aan te schaffen. 

 

De badges van de scheidsrechters liggen klaar. Tim wacht nog op de maten van de kledij om alles 

samen te verdelen. 

 

Vergadering sluit om 24u00 

  

 

Alain Garnier Peter Crauwels 

Voorzitter Directeur administratief 


